
Bestyrelsesmøde 13/3-2023

1. Opfølgning og evaluering på fastelavn
2. Generalforsamling og årlig rapportering
3. Diverse løse ender
4. Evt.

----------------------------

Ad. 1: 
Ca. 220 deltagende børn + voksne. 

Indtægt = 5.500,- i runde tal. 900,- til tønder, bat, kroner og ophæng. Dertil 
kommer Rema, som har spurgt til status (før hans regning). Derfor foreløbigt 
”overskud” på 4.500,- før der er afregnet til ham. Jakob giver Rune fra Rema en
tilbagemelding ift. økonomi og så afventer vi hvad vi skal betale til ham. Jakob 
taler ligeledes med ham ift. forventningsafstemning omkring næste år, hvor 
han har givet udtryk for utilfredshed med processen og fremdriften.

Ift. næste år, så skal vi have paptønder til de helt mindste, da træ-tønderne 
tager for lang tid at smadre. Ligeledes skal vi have en bedre logistik omkring 
slikposer (de store i tønderne + centralt ved dommerbordet bagefter).

Fastelavn ligger næste år søndag den 11. februar (uge 6). Jakob booker hallen 
fra 8:00-13:30 og vi overvejer at skubbe programmet med ½-1 time, dvs. med 
start kl. ca. 10:00.

Mangler til indkøb til næste år: Kridt. Vi beholder køllerne til næste år (Mai-Britt
sørger for dette).

Ad. 2:
Jakob kontakter Christina Kleis mhp. forplejning og andet praktik ifm. GF. Alle 
genopstiller og Morten sender reminder på Facebook ift. nye 
bestyrelsesmedlemmer og/eller frivillige hænder til arrangementer.

Daniel har fod på årsrapporten og lover den klar til GF. Daniel sørger også for 
gavekurv til dirigenten Anne Kyhl.

Jakob sørger for årlig rapportering i forlængelse af GF.



Ad. 3:
Vi gør ikke mere ved by-bladet, da det var Christinas tanke og ide. Etablering af
info-tavle overvejes, herunder placering, og tages op igen på et senere 
tidspunkt. Evt. overvejes også kommunikation på OK-tankens infotavle. Vi 
overvejer det samme med kommunikationsstrategi for samrådet.

Infrastrukturen (til NAU) er ved at blive etableret, så dette punkt udgår.

Ad. 4:
 Container

o Bestyrelsen er enige om, at det er en god ide og bør undersøges 
nærmere. Mai-Britt spørger Daniel Løth og René Hougaard. Jakob 
spørger Anders Voldbjerg og kommunen 
(Hørvej/Lodsholmsvej/etc.). Har vi placeringen går vi videre med 
fundraising og vi går efter fuld finansiering af indkøb (herunder 
også gerne lås). Inventar betaler vi selv.

 El (julebelysning)
o Morten afventer tilbagemelding fra Klarup El-Service

 Hal 2
o Jakob rykker for status, ikke mindst for lokal inddragelse

 Daniel overvejer muligheden for en påskefrokost (eller lignende) for 
bestyrelsen


